
A qui li interessa el 
fútbol base?

Em faig aquesta pregunta, quan la 
temporada ja ha acabat, i és l'hora de fer 
l'acostumat recull de résultats.

Realmentel paper deis quatre equips 
amb competido al campionat d'enguany, 
ha complagut a tothom. Començarem 
fent un comentan deis Alevins Federats, 
equip que aquest any, militva a la màxima 
categoria: La Preferente

La joventut deis componente de la 
plantilla, feia pensar que la tasca a fer, 
seria dura, però la mainada mostra un 
gran poder de reacció, donant el millor 
de si, partit rera partit. Finalment un setè 
Hoc, a la classificació final, feu justicia a la 
gran temporada duta a terme.

Els infantils, foren l'equip estrella, 
aconseguint un tercer Hoc, que de no 
haver estât per una sèrie de malaurats 
résultats, haurien lluitatseriosament pel 
primer Hoc. Arribem als Cadets, equip 
que com equips de la segona volta, li 
reporta deixar endarrera, a varis rivais 
directes per abandonar la cua de la 
classificació. Es classificaren amb una 
mitjana classificació, la qual cosa veient 
el fort grup en que els toca jugar, té molt 
de mèrit

Dels grans, equip que estava 
enquadrat al Grup 30, de Tercera Re
gional, es podría dir que varen fregar la 
gloria, però com ha passât a les ultimes 
temporades, es quedaren a les portes de 
l'ascens de categoria.

Cal fer esment, queja a les acaballes 
de la temporada, una sèrie de nanos 
amb edat de Pre-Benjamins, varen 
començara donareis seus primers pasos 
al món del fútbol, nanos que esperem 
que l'any que ve continuin el carni près 
aquest any. Reaiment ells son, el futur 
de la U.E. Quart.

I passem al comentan inicial d'aquest 
escriL Segurament moites persones, a 
qui agrada el fútbol, sobretot el de la 
mainada, resten alienes als molts 
problèmes que reporta mantenir els

equips en competido.
Problèmes que any rera any, són els 

mateixos: la manca d'ajutque ja fa moites 
temporades es ve patint. Aquesta 
temporada per exemple, tres persones 
han conduit els diferents equips de fútbol 
base, i jo cree que aquest detall és per 
pensar-hi. La cosa es pot agreujar, si la

próxima temporada s'amplia el nombre 
d'equips en competido, i això fa 
necessària la planificado esportiva. Des 
d'aquestes línies faig una crida a totes 
aquelles persones a les que interessi 
l'esport, per estudiar un problema, que 
s'ha agreujat les ultimes temporades.

Finalment donar les grácies als que 
han fet costat, ja que el seu ajut, ens ha 
fet més suportable la temporada 
d'enguany.

Cree que és el Hoc escaient, per fer 
esment de les persones o entitats que 
han col.laborat, cedint un trofeu o a dur 
a terme la festa esportiva de cloenda de 
temporada. A tots moltes grácies.

Els col.laboradors han estat els 
següents: Excel.lentíssim Ajuntamentde 
Quartjosep Frigola, Transports Joan Rufí, 
Tainco, Josep Ribas, Video Club Impakte, 
B.A.B. S.A., Diari de Girona, Intercomer, 
Vilardell i Manel Siria.

Rebin una cordial salutació.

Lluís Perelló
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